
Ивица Дачић: Решење за питање КиМ није на столу, идеја о разграничењу је опција коју је Вучић истакао и тек треба да буде предмет разговора
среда, 19 септембар 2018 11:31

 Министар спољних послова Ивица Дачић изјавио је да решење за питање Косова и
Метохије није на столу и њега треба стрпљиво тражити.

  "Идеја која је изнета о разграничењу је опција коју је Александар Вучић јавно истакао и
тек треба да буде предмет разговора, јер објективно разговори нису одмакли у смислу
конкретизације већ су се износиле идеје и опције", рекао је Дачић.

  

"Не треба спомињати Пандорину кутију, која је отворена признањем Косова и не пије
воду", нагласио је Дачић.

  

Евентуалним споразумом не би се отварала Пандорина кутија, каже Дачић, јер би такав
предлог био подржан од Срба, Албанаца и међународне заједнице.

  

"Ми желимо да се окренемо позитивној агенди и да се отклоне безбедносни проблеми у
региону, да се прекину сукоби и отвори нова страница у нашим односима", предочио је
Дачић.

  

(Фонет)
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